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This message was sent by Mr. Olivier HAZAN. Use ucc-assistant-deputy-director-secondary-
cycle@eursc.eu to reply to this email.

Chers parents, chers élèves,

Jeudi 1er juillet aura lieu la remise des rapports semestriels, une remise de diplômes de
félicitations ainsi qu'une série d'activités permettant aux élèves, à leur titulaire de classe et
d'autres professeurs de clôturer cette année dans une ambiance humaine et pédagogique.

Je vous joins le programme de cette demi-journée en attachement et en profite pour vous
féliciter pour votre comportement exemplaire cette année, aussi difficile qu'elle ait pu être, ainsi
que vous remercier pour votre soutien et votre bonne humeur au quotidien.

Enfin je vous souhaite ou vous souhaiterai jeudi de très belles vacances, bien méritées.

Dear parents, dear students,

On Thursday, July 1st, the semester reports will be handed out, as well as a congratulatory
ceremony and a series of activities that will allow the students and their class teachers to close
this year in a human and pedagogical atmosphere.

I am attaching the program of this half-day event and I would like to take this opportunity to
congratulate you for your exemplary behavior this year, as difficult as it may have been, and to
thank you for your support and your good mood every day.

Finally I wish you or will wish you on Thursday a very nice and well deserved vacation.

Olivier Hazan

Assistant Deputy Director

Secondary School

EEB1

File(s):

Planning 1.7.202 P1-P3.docx
Planning 1.7.202 P4-P5.docx
01072021 en.docx
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